



Bestyrelsesmøde i Helsingørsvømmeklub den 10. juni 2017

Til stede: Annie Forsberg, Michael Therkelsen, Lars Frederiksen, Jørgen Gantriis, Charlotte Antonisen, , Hanne Leisted og Ann Andersen.

Ikke til stede: Stig Peters , Henrik Jeppesen

Punkt 1: Opfølgning på referat fra sidste møde

- Der er ingen punkter til opfølgning.

Punkt 2: Haltetider / holdtider for den kommende sæson

- Sæsonen for 2017/2018 er klar i klubmodul.

Punkt 3: Nyt til/fra svømmeskolen

- Jørgen sender en mail til alle "gamle" medlemmer om at der er åbent for tilmelding for sæson 2017/2018.
- Lars printer ca 550 foldere.
- Opgaven med foldere skal på årshjulet til april / maj.
- Ved sæsonstart skal vi "bemandle" ved indgangen. Pia G. vil du meddele, hvilke dage & tidspunkter, du tager, så vi kan planlægge, hvilke dage bestyrelsen skal bemandle.
- Pia, vil du skrive, om der er brug for back-up på klubtelefonen i sommerferien.
-

Punkt 4: Nyt til/fra k-udvalg

- Vi skal afholde et fællesmøde for bestyrelse og k-udvalg i forbindelse med sæsonstart.
- Modul 1 kursus afholdes den 19. august.

Punkt 5: Nyt til/fra klublokale

- Lars har gennemgået listen med nøglebrikker og sender besked til dem, der ikke anvender deres nøgler længere, så vi kan få dem returneret.
- Vi skal sørge for oprydning i klublokalet inden sommerferien, så vi kan få gjort ordentlig rent.
- Jørgen sender en mail til k-svømmerne om hovedrengøring inden sommerferien.
- Annie løber forbi lokalet den 30. juni og smider det sidste ud.



Punkt 6: Økonomi

- Jørgen undersøger betingelser for eventuelt samarbejde med benzinselskabet "OK".

Punkt 7: Årshjulet

- Opgaver er gennemgået.

Punkt 8: Esrumsø / Open Water

- Bente har ikke mulighed for at deltage i Esrumsø/Open Water i 2018. Vi bør finde afløser til opgaven.

Punkt 9: Eventuelt

- Der var ikke noget til eventuelt.

Møderække:

Lørdag den 19. august: Fællesmøde, hvor k-udvalg deltager og Jens & Pia kl 7:00-9:00.